

MAJLIS KHATAM AL - QUR'AN
SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA
2010

<p>SALUTATION</p> <ol style="list-style-type: none">1. YANG BERUSAHA PN HJH RUS HAYATI MAT ZIN GURU BESAR SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA2. YANG DI HORMATI EN MOHD ZIN ABD RAHMAN YANG DI PERTUA PIBG SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA3. YANG DIHORMATI PENOLONG2 KANAN SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA4. GURU2 SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA5. SETERUSNYA PARA PELAJAR DAN HADIRIN YANG DI RAHMATI ALLAH SEKALIAN.	
<p>KATA ALUAN</p> <p>ASSALAMUALAIKUM DAN SELAMAT DATANG KE MAJLIS KHATAM AL-QUR'AN SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA 2010.</p> <p>ALHAMDULILLAH MARILAH KITA SAMA2 MEMANJATKAN KESYUKURAN KE HADRAT ALLAH SWT KERANA DGN IZIN DARI NYA DAPAT KITA SAMA2 BERHIMPUN PADA PAGI INI DI DEWAN GEMILANG SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA</p> <p>HADIRIN YANG DIRAHMATI ALLAH</p> <p>DALAM MASYARAKAT MELAYU, ILMU PENGAJIAN AL-QURAN ADALAH AMAT DITEKANKAN DALAM KEHIDUPAN SEHARIAN. ANAK-ANAK TELAH DIDIDIK DAN DIASUH UNTUK MEMBACA AL-QURAN SEMENJAK KECIL LAGI. BERTITIK TOLAK DARI ITU,MAKA MUNCULLAH PANTUN YANG SEHINGGA KINI MASIH DIAMALKAN OLEH PARA IBU UNTUK MENDODOIKAN ANAK</p>	<p>OBJEKTIF:</p> <p>MAJLIS INI ADALAH SEBAGAI TANDA PENGHARGAAN ATAS KEJAYAAN ANAK-ANAK KITA. KITA INGIN TANAMKAN BUDAYA ALQURAN DALAM DIRI KANAK-KANAK SEJAK DARI KECIL LAGI. APABILA DARI KECIL BUDAYA CINTAKAN AL QUR'AN DAPAT DISEMAI, INSYA ALLAH BILA DEWASA IANYA MENJADI INSPIRASI MENCIPTA KECEMERLANGAN DAN BENTENG DARI MELAKUKAN MAKSIAT.</p>

<p>MEREKA YANG MASIH DI DALAM BUAIAN. BUAI TINGGI-TINGGI,SAMPAI CUCUR ATAP, BELUM TUMBUH GIGI,SUDAH PANDAI BACA KITAB</p>	
<p>BACAAN DOA</p> <p>BAGI MEMBERKATI MAJLIS KITA PADA HARI INI,MARILAH KITA SAMA2 MENADAH TANGAN MENGAMINKAN DOA YANG AKAN DI BACA OLEH</p> <p>YANG DI HORMATI USTAZ MAT DAUD HAMAT.</p> <p>MAJLIS MEMPERSILAKAN.</p> <p>MAJLIS MERAKAMKAN UCAPAN TERIMA KASIH KEPADA USTAZ MAT DAUD HAMAT.</p>	
<p>UCAPAN 1</p> <p>MENERUSKAN ACARA,MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MENJEMPUT DAN MEMPERSILAKAN YANG BEUSAHA PN HJH RUS HAYATI MAT ZIN GURU BESAR SEKOLAH KEBANGSAAN PALOH RAWA UNTUK MENYAMPAIKAN KATA2 ALUAN.</p> <p>MAJLIS MEMPERSILAKAN.</p> <p>MAJLIS MERAKAMKAN JUTAAN TERIMA KASIH KEPADA YANG BERUSAHA PUAN GURU BESAR.</p>	
<p>UCAPAN 2</p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT,SETERUSNYA MAJLIS MENJEMPUT DAN MEMPERSILAKAN</p> <hr/> <hr/>	

MAJLIS DENGAN SEGALA MEMPERSILAKAN.

MAJLIS MERAKAMKAN UCAPAN TERIMA KASIH
ATAS AMANAT YANG DI SAMPAIKAN TADI.

PERARAKAN MASUK PESERTA KHATAM AL-
QUR'AN 2010

MAJLIS BERMULA

<p>TAMAT MAJLIS KHATAM AL-QURAN</p> <p>KITA TELAH MENDENGAR DAN MENYAKSIKAN SENDIRI KELANCARAN ANAK-ANAK KECIL DIHADAPAN KITA INI MEMBACA ALQURAN. KITA SEMUA BERASA AMAT BANGGA DENGAN KEBOLEHAN ANAK-ANAK INI YANG MAMPU MEMPERDENGARKAN BACAAN AYAT SUCI DENGAN LANCAR SEKALI.</p> <p>KALAU DULU KITA PASTI MERASAKAN INI SESUATU YANG MUSTAHIL. TETAPI HARI INI, REALITI JELAS DI HADAPAN KITA. DI DALAM MAJLIS YANG CUKUP BERSEJARAH PADA PAGI INI. JIKA KITA KUAT "USAHA", INSYA ALLAH KITA AKAN BERJAYA.</p> <p>KEJAYAAN HARI INI MELAMBANGKAN KESUNGGUHAN ANAK- ANAK INI, KESUNGGUHAN SERTA KEYAKINAN GURU-GURU PEMBIMBING. KEJAYAAN INI JUGA ADALAH KEJAYAAN IBUBAPA YANG TURUT SAMA MEMBERI SOKONGAN. SYABAS DAN TAHNIAH ANAK-ANAK SEKELIAN. TERIMA KASIH GURU- GURU PEMBIMBING. TERIMA KASIH KEPADA SEMUA IBUBAPA. TERIMA KASIH KEPADA SEMUA YANG TERLIBAT. ALHAMDULILLAH BERKAT USAHA, BERKAT DOA SEMUA, DENGAN RESTU ILAHI MAKA</p>	

KEJAYAAN INI TERPAHAT DALAM SEJARAH.

PENYAMPAIAN SIJIL DAN PENUTUP:

--	--